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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 26. 4. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. 

Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:  
➢ Na úvod přišel se smutnou zprávou o smrti Ivana Havla, členové kolegia uctili jeho památku 

symbolickou minutou ticha.  
➢ Okomentoval vyjádření hlavy státu k současné situaci. 
➢ Indická mutace zavlečena do ČR -  
➢ ČKR byla velice radikální v jednání o uvolnění covidových opatření. Doufejme, že opravdu bude 

rozvolnění pokračovat. Nastává pomalu návrat k normálnímu chodu  
➢ Nabídka stát se institucionálním partnerem Research Portal (Society for Artistic Reseach). 

Získali bychom možnost prezentace našich umělecko-výzkumných projektů v mezinárodním 
prostředí, v největší světové databázi svého druhu; naši výzkumníci by se mohli poměřovat se 
zahraničními a případně i navazovat spolupráci; mohli bychom to využít při vnější prezentaci 
JAMU a k získávání podpory pro umělecký výzkum; splnili bychom jedno z doporučení 
mezinárodního evaluačního panelu; portál bychom mohli využívat i pro interní prezentaci našich 
projektů. Pro posílení internacionalizace našeho výzkumného prostředí by to mohl být velký 
přínos. Speciální finanční nabídka nám byla učiněna jako postkomunistické zemi a i v dalších 
letech bychom byli zvýhodněni (3000 EUR po dobu 5 let, následně 5000 EUR, vše včetně 
členského poplatku v SAR). Naší interní podmínkou účasti musí být aktivní využívání možnosti 
prezentace – na začátku minimálně 2 projekty ročně za každou fakultu, jinak naše participace 
nebude naplňovat účel. Návrh byl prostřednictvím proděkanů pro výzkum projednán na kolegiích 
děkana a nyní jej KR schválilo. Vedení JAMU rozhodne o přesném termínu zahájení partnerství 
(2021 či 2022). 

 
Informace kvestorky:   

➢ Vše připraveno k testování studentů, což je nutností v současnosti pro možnou výuku 
absolventských ročníků, která byla povolena dnešním dnem.  
Kapacita testovacích slotů od společnosti Podané ruce se navýšila o časový interval od 8-17hod 
každé pondělí. V tuto chvíle je kapacita testování 450 osob. 
Byl vytvořen QR kód pro studenty, přes který je možné dostat se do toho přihlašovacího systému 
a následného zadávání výsledků testů. 
Prosí, aby se zaměstnanci přihlašovali primárně v odpoledních hodinách. 

➢ Dnes proběhne webinář k aplikaci na zadávání výsledků plošného testování zaměstnanců a 
studentů do aplikace COVID FORMS App. tento webinář je veden MŠMT –kvestorka ubezpečila 
fakulty, že pokud to bude možné, budou všechna hlášení zaváděna centrálně, takže fakulty 
nebudou vtaženy do tohoto zapracování.  

➢ RVŠ – na jednání se shodlo, že pravděpodobně nemůžeme čekat v dohledné době plošné 
očkování akademických pracovníků a zaměstnanců VŠ.  

➢ Závěrečná zpráva externího auditu JAMU za rok 2020 bez nálezu.  
 

DF:  
➢ Děkan Francán ubezpečil rektora, že na DF funguje vše dle plánu. Těší se tomu, že se postupně 

dostávám k normálu. 
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➢ Proděkan Strnad informoval o novice, o které se jedná pro budoucí ročníky, a tou by byl 
elektronický zápis. HF s tím naprosto souhlasí, kvestorka vysvětlila princip.  

➢ Nebude se měnit harmonogram, který je naplánovaný, včetně všech aktivit, letních scén apod. 
➢ Informoval o tom, že proběhla komunikace s Jone Fossem o předání čestném doktorátu – 

plánovaná cesta v červnu je nereálná, a proto se jedná o podzimním termínu 3. - 17.10. 2021. 
 
HF:  

➢ Nové nařízení MŠMT byl implantován na HF JAMU. Systém interního výkaznictví „e-vstupenka“ 
funguje nadále. Jediná forma umělecké práce, která spadá pod výkaznictví nové aplikace 
coronavirus forms,app je práce Komorní opery (v období od 26.4:-25.5.2021. 

➢ Děkanka Willi informovala o průběhu velmi podnětné doktorandské dvoji-konferenci ‚v oborech 
Hudební produkce a Hudebně-vědecký výzkum, která se konala online formou ve čvrteke 
22.4.2021. Formát online formy byl hodnocen jako přínosný co se týče možností účasti a 
sledování v mezinárodním formátu, ale zároveň byla vnímaná ztráta možností osobního setkání a 
diskuze, které se mohou odehrávat v kvalitnější, resp. společenský přínosnější formě při osobním 
setkání.  

➢ Děkanka Willi informovala o přípravě Mezinárodní soutěže Leoše Janáčka- v reakci na aktuální 
situaci se prodlouží lhůta pro příhlášky do poloviny června, realizace soutěže je vzhledem 
k termínu v září plánovaná klasickou fyzickou formou. Probíhá péče o finanční zabezpečení 
soutěže, hlavně péče o donátory.  

➢ Děkanka HF referovala o výsledku měsíce Artistic research (duben 2021): Ve spolupráce 
vedoucích pracovníků v oblasti vědy a výzkumu (pror. Hlavica a prod. Lyko) vzniká rámcová 
koncepce směru Artistic research.  

➢ Děkanka Willi mluvila o svém záměru, získat finance pro tento a jiné nové směry z grantových 
zdrojů, zejména skrze nový operační program JAK. Smyslem je otevírat finanční zdroje pro 
aktivity, které jsou klíčové pro robustní růst umělecké vysoké školy.  
 

Informace pror. Mackové:  
➢ V pátek jednání se studijními proděkany k vyplnění dotazníku CRP18+ projektu plzeňské 

univerzity. Včera ještě odeslán kolegům ke shlédnutí. 
➢ Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení ještě není hotový, čekáme v tomto týdnu konečnou 

verzi. 
➢ Včera jsme obdrželi výsledky průzkumu na evropských uměleckých školách, kde záměrem mělo 

být zjistit, zda umělecké vysoké školy mají stále skvělé podmínky tak jako před pandemií, jako 
např. v Litvě, kde jsou dvě naše studentky a ty kromě 3 týdnů navštěvovaly výuku nepřetržitě. 

 
Informace pror. Medka:  

➢ VZ – prosí o dodržení termínů pro připomínkování od součástí a odeslat paní Mikulicové. Bude 
také dodán nástřel Volné části i s fotkami. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ 27.4. proběhne Ediční rada, řešit bude mimo jiné i doporučení auditu snížit skladové zásoby; 
➢ RVVI zveřejnila agregované hodnocení VŠ v modulech 1 a 2, JAMU je hodnocena C (společně 

s AVU), AMU a UMPRUM jsou A. Pro naše celkové hodnocení (a potažmo financování) je modul 
1 zcela zásadní, je nezbytné věnovat maximální pozornost vzniku excelentních publikací. 

➢ Směrnice o umělecké dokumentaci činnosti JAMU je schválena a platná od 1.5.2021. Dnes 
proběhne schůzka prorektora a rektora se správcem Fondu umělecké dokumentace, následně i 
s koordinátory součástí. 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ Vzhledem k úpravě názvu naší alma mater bude nutné vyrobit nová razítka, kde již nebude 

figurovat "v Brně". Nová razítka budou používat font TT norms dle JVS JAMU, do pátku 30. 4. 
zašlou součásti své požadavky Mgr. Mikulicové.  
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➢ Vzhledem ke změně názvu instituce v češtině bude upraven rovněž anglický ekvivalent ve znění: 
Janáček Academy of Performing Arts. Tato změna bude zanesena do Statutu JAMU, 
Designmanuálu JAMU a bude jednotně používána na všech úrovních ve výše uvedeném znění. 

➢ CRP virtuální mobility - 28. 4. proběhne schůzka ohledně výstupu KA 2 - Analýza možností a 
potřeb řešení legislativního ukotvení virtuálních mobilit. Za JAMU se zúčastní doc. Spilka a Mgr. 
Prokeš. 

➢ Stipendium pro běloruské studenty v rámci dotace z Fondu vzdělávací politiky MŠMT: dotaci je 
možné žádat pro ty studenty, kteří jsou přijati ke studiu v probíhajícím akademickém roce a nyní 
jsou zapsáni v letním semestru. Podpora je využitelná pouze pro AR 2020/2021, končí v září t.r. a 
je podmíněna zápisem v matrice studentů ke dni žádosti. Lhůta pro podání žádostí je 30 dnů ode 
den zveřejnění Podnětu na webových stránkách MŠMT, který byl zveřejněn 21. dubna 2021. 
Podpora bude vyhlášena znovu na podzim pro AR 2021/2022 pravděpodobně za stejných 
podmínek jako nyní.  
 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Připomíná fakultám návrhy personálních změn v ediční radě Občasníku. Pokud souhlasí 

s dosavadním složením beze změn anebo případné změny nahlásí. 
 
DnO – MgA. Petr:  

➢ Provoz dle plánu, který byl přijat. 
➢ Poslal asistentkám rektora a děkana DF plán obsazenosti DnO na příští sezonu pro jednání o 

čestném doktorátu, které se bude konat v příštím akademickém roce. 
 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ V současné době je přítomno na kolejích Astorky 57 studentů, o víkendu 12 studentů přibylo. 
Testování na kolejích probíhá tak jak má, bez problémů. 

 
 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 10. 5. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


